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Protokoll fra Avdelingsmøte med valg 

Lederne Olje og Gass 
 
 
 
Protokoll fra avdelingsmøte med valg i Lederne Olje og Gass 
 
Møtenummer: X 
Dato: 06.02.2023 
Kl: 18:00   
Sted: Clarion Hotell Stavanger 
 
Til stede for styret: Geir Egil Skrunes, Inger Anette Backer (online), Christian Heggeseth 
(online), Jahn Christian Verkooijen 
 
 
Sakliste 
 
Vedtakssaker:  

 
Sak 1 Godkjenning av møteinnkallelse samt styrets beretning 
Sak 2 Regnskap og revisors beretning 
Sak 3 Valg av styremedlemmer, revisorer og valgkomite  
Sak 4 Fastsetting av lokal kontingent til avdelingen  
Sak 5 Forslag til saker til kongress 
Sak 6 Andre saker som er nevnt i innkallingen, samt innkomne forslag 
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Sak 1 Godkjenning av møteinnkallelse samt styrets beretning 
 
 
Bakgrunn:   
 
Møteinvitasjon ble utstedt 06.01.2023. Geir Egil ble valgt som møteleder, referent for møte 
var Jahn Christian og til å signere protokollen ble Carina Hansen og Frank Over Oppedal valgt 
og møteinnkallelsen ble ellers vedtatt.  
 
Det ble påpekt og kommentert samt ønsket at det presiseres at det i dette tilfellet er avdelingsmøte 
med valg. 
 
Årets møte ble ellers innledet med en velkommen og en innledning av forbundsleder hvor 
Audun informerte litt om valg, perioder, årsmøter ellers i fagforeningen (online, fysisk og 
hybrid), medlemsdemokratiet, kongress, litt om 2022 meklingen, avdelingsfordeling med 
tanke på bransje og geografi og spørsmål rundt hvorvidt vi har den rette formen. Ellers var 
det også litt informasjon om kursvirksomheten og hvordan aktiviteten er på dette feltet 
med blant annet lederutviklingsprogrammet, nettside og hvordan denne skal komme i ny 
utforming. Det ble også informert om at det har blitt konkludert med at det vil bli skjøvet på 
kongressperioden for å få bedre tid samt at en pensjonstelefon utover den eksisterende 
formen vil komme på plass. Den nye varianten skal være en ekstern leverandør som virkelig 
kan pensjon og er dem som svarer på telefonen. Vil være en to til tre dagers «vakt» til å 
begynne med hvor medlemmer kan få pensjonsrådgivning. 
 
Ellers gikk samlingen igjennom en liten presentasjonsrunde og medlemsutvikling for 2022 og 
Geir Egil gikk raskt igjennom medlemsutvikling i avdelingen for 2022.  
 
 
Følgende vedlegg til saken: 
 
Vedtak: Tatt til etterretning.  
 
 
Sak 2 Regnskap og revisors beretning 
 
Bakgrunn:  
 
Regnskapet er gjennomgått med kasserer på Teams. Det er i regnskapet et begrenset antall 
bilag hvor balansen er på 19790 kroner. Revisors rapport konstaterer at ting er i henhold til 
de foreliggende bestemmelsene. Regnskap og revisors beretning er også lagt frem og det er 
ingen kommentarer og dermed godkjent. 
 
Følgende vedlegg til saken: 
 
Vedtak: Tatt til etterretning.  
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Sak 3 Valg av styremedlemmer, revisorer og valgkomite 
 
Bakgrunn:   
 
Karen Lene Tjoland informert om at kort oppsummert så var det ikke så lett å få tak i folk og 
mange forsøk på å få folk til å stille til valg via eksempelvis å ringe rundt har ikke generert de 
ønskede resultatene. Det viste seg til slutt at det dessverre ikke er tilstrekkelig antall 
personer som stiller til valg slik at vi kan fylle alle rollene. 
 
Geir Egil som ble innstilt til gjenvalg og det var ikke noen motforestillinger på dette. Geir Egil 
er dermed valgt inn til avdelingsleder.  
 
Inger Anette er foreslått som nestleder av valgkomiteen og det var ikke noen 
motforestillinger på dette. Inger Anette er dermed valgt inn til nestleder.  
 
Knut Ytre Hauge er foreslått til kasserer og det var ikke noen motforestillinger på dette. Han 
er dermed valgt inn til kasserer.  
 
Første styremedlem innstilt av valgkomiteen var Jahn Christian hvorpå det ikke var noen 
motforestillinger på dette. Han er dermed valgt inn.  
 
Styremedlem nummer to innstilt av valgkomiteen var Roar Laug hvorpå det ikke var noen 
motforestillinger på dette. Han er dermed valgt inn.  
 
Christian Heggseth informerte om at han kan stille som varamedlem til styret hvorpå det 
ikke var noen motforestillinger på dette. Han er dermed valgt inn. 
  
Frank Ove Oppedal ble innstilt som revisor nummer 1 hvorpå det ikke var noen 
motforestillinger på dette. Han er dermed valgt inn.  
 
Hallstein Tonning ble innstilt som revisor nummer 2 hvorpå det ikke var noen 
motforestillinger på dette. Han er dermed valgt inn.   
 
Jens Petter Gjerum ble nominert til Valgkomite medlem nummer 1 og ble stemt inn. 
 
Karen Lene Tjoland ble nominert til Valgkomite medlem nummer 2 og ble stemt inn  
 
Det var også en felles enighet om at styret prøver å finne et tredje valgkomite medlem 
nummer 3.  
 
Følgende vedlegg til saken: 
 
Vedtak: Tatt til etterretning. 
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Sak 4 Fastsetting av lokal kontingent til avdelingen  
 
Bakgrunn:   
 
Avdelingen for olje og gass er en av få avdelinger som ikke har kontingent. Temaet har ved 
tidligere anledning vært oppe til diskusjon og behandling i styret. Styret står fremdeles på 
dets tidligere avgjørelse og er innstilt på at vi heller ikke de to neste årene skal 
implementere kontingent. Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Følgende vedlegg til saken: 
 
Vedtak: Tatt til etterretning. 
 
 
 
Sak 5 Forslag til saker til kongress 
 
Bakgrunn:   
 
Ingen saker på dette punktet om forslag til kongress 2023 har blitt mottatt av styret og det 
var derfor ikke behov for å diskutere noe videre.  
 
Følgende vedlegg til saken: 
 
Vedtak: Tatt til etterretning. 
 
 
 
SAK 6 Andre saker som er nevnt i innkallingen, samt innkomne forslag  
 
Bakgrunn:   
 
Ingen saker på dette punktet har blitt mottatt av styret og det var derfor ikke behov for å 
diskutere noe videre.  
 
 
Følgende vedlegg til saken: 
 
Vedtak: Tatt til etterretning. 
  


